



HKECIA
香港展覽會議業協會
Hong Kong Exhibition & Convention
Industry Association
www.exhibitions.org.hk

MEMBERSHIP APPLICATION FORM

會員申請表

We hereby apply for ★FULL / ASSOCIATE / OVERSEAS membership of Hong Kong Exhibition and Convention Industry Association (HKECIA). (Please refer to attached Notes 1-5)

本公司現申請成為香港展覽會議業協會的★正式會員 / 附屬會員 / 海外會員。(請參考入會條文1-5)

(Please complete form in English & Chinese 請用中英文填寫)

Company's / Organisation's Name : _____
公司 / 機構名稱 : _____
Mailing Address : _____
郵寄地址 : _____
Tel 電話 : _____ Fax 傳真 : _____
E-mail 電郵 : _____ Website 網址 : _____
Nature of Business : _____ 業務性質 : _____

The under mentioned will be nominated as our representatives (mandatory two persons)

本公司委任的公司代表 (最少兩人)

1) Name : _____ 姓名 : _____ Title : _____
Direct L./Mobile 直線/手機 : _____ 職位 : _____
E-mail 電郵 : _____
2) Name : _____ 姓名 : _____ Title : _____
Direct L./Mobile 直線/手機 : _____ 職位 : _____
E-mail 電郵 : _____

★ We are a Hong Kong registered company since (Date) _____

本公司於 _____ (日期) 成為香港註冊公司

★ We are an overseas registered company incorporated in _____ since (Date) : _____

本公司是 _____ 的註冊公司, 於 _____ (日期) 註冊

★ Delete as appropriate 刪除不適用者

HKECIA Secretariat 香港展覽會議業協會秘書處:
Gloucester Road P.O. Box 283463, Hong Kong 香港告士打道郵政信箱 28346 號
Tel 電話: (852) 2558 1238 Fax 傳真: (852) 2558 3074 E-mail 電郵: enquiry@exhibitions.org.hk
Website 網址: www.exhibitions.org.hk



HKECIA
香港展覽會議業協會
Hong Kong Exhibition & Convention
Industry Association
www.exhibitions.org.hk

We are proposed by the under mentioned existing HKECIA Full Member:

本公司是由以下 HKECIA 正式會員提名:

Company's Name 公司名稱 : _____

Proposer 提名人 : _____ Tel. 電話 : _____

E-mail 電郵 : _____

Declaration 聲明

- A copy of the **Certificate of Incorporation** is attached to this application. 附上有關**公司註冊證明書**.
- We understand that this application must be approved by the Executive Committee of the HKECIA and confirm that we have read and understand Membership Notes 1-5 listed on the attachment of this application form. 本公司已詳細閱讀入會條文 1-5, 並明白有關申請將要得到香港展覽會議業協會執委會的批准方為有效.

Applicant's Signature
申請人簽名

Date of Application
申請日期

Applicant's Company Chop
申請人公司印章

Updated November 2009

HKECIA Secretariat 香港展覽會議業協會秘書處:
Gloucester Road P.O. Box 28346, Hong Kong 香港告士打道郵政信箱 28346 號
Tel 電話: (852) 2558 1238 E-mail 電郵: enquiry@exhibitions.org.hk
Website 網址: www.exhibitions.org.hk

HKECIA 香港展覽會議業協會

NOTES FOR MEMBERSHIP APPLICATION 入會條文

NOTE 1: QUALIFICATION OF MEMBERSHIP

條文 1: 會員資格

FOUNDER MEMBER 創會會員

Those Companies / Organisations who present at the inauguration meeting in December 1989 and subsequently listed as Founder members in the Associations' Memorandum & Articles of Association.

創會會員為 1989 年 12 月出席就職會議的公司 / 機構。根據本會組織章程大綱及章程細則，此等公司 / 機構為本會的創會會員。

FULL MEMBERSHIP 正式會員

Full membership is restricted to Hong Kong SAR companies registered for a minimum of three years having held or participated in at least one exhibition or convention held in Hong Kong SAR or Mainland China on either an annual or biennial basis at a major exhibition, convention/trade show venue.

正式會員會籍適用於在香港特別行政區註冊成立滿三年、曾在香港特區或中國內地的大型展覽、會議 / 貿易展銷場館，舉辦或參與最少一屆每年一度或兩年一度舉行的展覽或會議的香港公司。

ASSOCIATE MEMBERSHIP 附屬會員

Associate membership will be available to Hong Kong companies related to the exhibition or convention business.

附屬會員會籍適用於與展覽或會議業相關的香港公司。

OVERSEAS MEMBERSHIP 海外會員

Overseas membership will be available to any mainland PRC or Overseas companies related to the exhibition and convention business.

海外會員會籍適用於任何與展覽及會議業相關的中國內地或海外公司。

NOTE 2: THE EXECUTIVE COMMITTEE MAY WAIVE THESE REQUIREMENTS UNDER ARTICLE 5 OF THE ASSOCIATION'S M&AA.

條文 2 : 執委會可根據本會組織章程大綱及章程細則第 5 條豁免上述要求。

NOTE 3: MEMBERSHIP APPLICATION MUST BE PROPOSED BY AN EXISTING FULL MEMBER AND APPROVED BY THE HKECIA EXECUTIVE COMMITTEE AND THE EXECUTIVE COMMITTEE SHALL HAVE THE RIGHT TO REFUSE ANY APPLICATION WITHOUT ASSIGNING ANY REASON.

條文 3 : 有關申請須由本會正式會員提名並經執委會批准方為有效。執委會將有權拒絕任何申請而無須公佈原因。

NOTE 4: VOTING RIGHTS

條文 4 : 表決權

- Founder and Full Members have FULL voting rights.
創會會員及正式會員擁有正式表決權。
- Associate and Overseas Members have NO voting rights.
附屬會員及海外會員不具任何表決權。

NOTE 5: MEMBERSHIP FEE

條文 5 : 會費

	<u>FULL MEMBERSHIP</u> 正式會員	<u>ASSOCIATE MEMBERSHIP</u> 附屬會員	<u>OVERSEAS MEMBERSHIP</u> 海外會員
Entrance Fee 入會費	HK\$6,000	HK\$3,000	Nil 不適用
Annual Subscription 年費	HK\$6,000	HK\$3,000	HK\$1,500

- Both Entrance Fee and Annual Subscription Fee are payable in the first year.
入會費及年費須於入會首年繳交。
- Annual Subscription commences on 1st May of each year.
續會日期為每年五月一日。
- Entrance Fee and Annual Subscription will be subject to revision from time to time.
入會費及年費將會不時修訂而有所調整。

Updated November 2009